
Verslag clubavond 4 september 2019. 
 
Aan het begin van het seizoen een druk bezochte clubavond met ruim dertig leden. 
Iedereen was kennelijk benieuwd hoe onze kersverse president Ramon het er vanaf zou 
brengen. Welnu, aan de hand van een strakke agenda en een soepele omgang daarmee, 
ging hem dat goed af. 
 
Op de agenda stonden een aantal belangwekkende onderwerpen: 

1. Mededelingen 
2. Installatie Sander Teunissen 
3. Proces goede doelen 
4. Financiën 

o jaarverslag penningmeester fiscal year 2019-2019 
o verslag kascontrolecommissie, benoeming nieuwe kascontrolecommissie 
o decharge penningmeester 
o begroting fiscal year 2019-2020 
o vaststellen contributie fiscal year 2019-2020 

5. Rondvraag 
 

1. Mededelingen 
 

a. Als leden binnen de club een e-mail rondsturen, let a.u.b. op het gebruik van een 
actueel adressenbestand. Aanleiding voor de oproep zijn twee mails die door 
leden zijn verzonden en die ook zijn ook verzonden aan leden die zijn overleden. 

b. Op 9 september 2019 is de interservicebijeenkomst, georganiseerd door LC De 
Graafschap. Aanmelden kan nog.  

c. Voorafgaand aan de clubavond van 2 oktober 2019 vindt er om 19.00 uur een 
overleg plaats met de commissies. Het verzoek is om namens elke commissie 
iemand af te vaardigen. 

d. Bij het bestuur is een sponsorverzoek binnengekomen van Frank Ros. Frank gaat 
eind september de Zuiderzeeronde fietsen, een afstand van 120 km. De 
opbrengst van de ronde komt ten goede aan de Maag-Darm-Leverstichting en 
wordt gebruikt voor wetenschappelijk onderzoek. Het bestuur heeft besloten 
Frank met € 200 te sponsoren. 

e. Het bestuur gaat dit jaar de attendance beter monitoren. In januari 2020 komt er 
een tussenstand. 

f. Er is gezongen voor een aantal leden die in de vakantieperiode weer een jaartje 
ouder zijn geworden, te weten Henk Breuker, Maarten Telnekes, Peet Rothuis, 
Bart van der Laan, Harry Mathijsen, Willem Tel en Leander Reulink. 

g. Vanuit Oakbrook zijn Rob Harding en Han Meibergen begiftigd met de Silver 
Centennial Award. De achtergronden van de award blijven enigszins in nevelen 
gehuld. Rob kreeg zijn award op gepaste wijze uitgereikt; de uitreiking aan Han 
vindt op een later tijdstip plaats.  

 
2. Installatie Sander Teunissen 

 
Onder het toeziend oog van sponsoren Ruud Wink en Maarten Telnekes is Sander 
Teunissen geïnstalleerd als lid van onze club. Welkom Sander! Sander bleek al goed 
vertrouwd met de mores van onze club, getuige het door hem aangeboden rondje. 
 

3. Proces goede doelen 
 
Door het opheffen van ‘Betrokken Doetinchem’ beschikt onze club over ruime 
middelen in de fundraisingkas (balans 30-06-2019: ruim € 36.000). De 
penningmeester licht toe dat de opheffing van ‘Betrokken Doetinchem’ zorgvuldig en 
volgens de regels onder notariële begeleiding en met toestemming van de rechtbank 



is verlopen. De vrijgekomen gelden uit ‘Betrokken Doetinchem’ zijn niet geoormerkt 
en staan ter vrije beschikking aan onze club.  
 
De president en de vice-presidenten willen dit geld maatschappelijk meer laten 
renderen. De president roept leden daarom op met voorstellen te komen voor 
meerjarige projecten, liefst een combinatie van ‘geld en handjes’. De voorstellen 
kunnen naar de secretaris worden gemaild. Op de website zijn de criteria vermeld die 
we als club hanteren bij de beoordeling van projecten en sponsorverzoeken. 
 
Op de clubavond van 2 oktober 2019 kan elk lid het door hem voorgedragen project 
gedurende ca. 10 minuten (laten) pitchen. Daarna is het de bedoeling dat de 
vergadering een keus maakt uit één of meerdere van de voorgestelde projecten. Het 
bestuur overweegt nog of er op 2 oktober al over de projecten wordt gestemd of dat 
de stemming op een volgende clubavond plaatsvindt, zodat er wat meer bedenktijd 
is. Vanwege het grote belang voor de club rekent de president op een grote opkomst 
op 2 oktober. 
  

4. Financiën 
 
De penningmeester geeft op zijn geheel eigen en deskundige wijze een toelichting op 
de balans en de rekening van baten en lasten over het fiscal year 2018-2019. Door 
het lustrum van de club en onverwachte uitgaven door het overlijden van drie leden, 
zijn we ruim € 1.000 ingeteerd op de clubkas. Er zit nog ruim voldoende in kas, dus 
geen reden om ons zorgen te maken. 
 
De boeken van de club zijn onderzocht door de kascontrolecommissie bestaande uit 
Hans Kietselaer en Henk Dijk. De commissie heeft vastgesteld dat de boeken op zeer 
deskundige wijze zijn bijgehouden en stelt de vergadering voor om de 
penningmeester décharge te verlenen. De vergadering gaat met algemene stemmen 
met dit voorstel akkoord en verleent de penningmeester décharge voor het gevoerde 
financiële beleid over het fiscal year 2018-2019. 
 
Als leden van de kascontrolecommissie 2019-2020 worden benoemd Henk Dijk en 
Kees van Steenbergen. 
 
Vervolgens komt de begroting 2019-2020 aan de orde. De penningmeester licht toe 
dat hier een stelpost van € 10.000 is opgenomen vanwege de ambitie van de 
president en de vice-presidenten om meerjarige projecten aan te gaan (zie ook het 
vorige agendapunt). 
 
Op basis van de begroting stelt het bestuur voor om de contributie voor het fiscal 
year 2019-2020 ongewijzigd te laten op € 200 voor leden en € 115 voor leden van de 
seniorenkamer. De vergadering gaat met algemene stemmen met dit voorstel 
akkoord en stelt de contributie aldus vast. 
 

5. Rondvraag 
 
Henk Dijk vraagt aandacht voor de jeugduitwisseling. Leden kunnen tot medio 
december 2019 kandidaten bij hem aanmelden. 
 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de president om 21.45 uur de vergadering. 


